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INFORMACE 
Z OBECNÍHO ÚŘADU

BLAHOPŘEJEME
Významné životní jubileum

 80 a více let oslavili:
Duben 2013

Marie Kopačková, Dolní Kralovice
Květen 2013

Marie Nováková, Střítež
Jaroslav Váňa, Dolní Kralovice

Marie Rupertová, Dolní Kralovice
Antonín Vrba, Dolní Kralovice

SLOVO STAROSTY
Co nás čeká v druhém pololetí 2013?

   Čeká nás náročné léto a podzim. Nemyslím počasí, 
to se nám ovlivnit nepodaří. Podařilo se nám ale na třetí 
pokus zajistit dotaci na - zkráceně řečeno - „zateplení 
obecního úřadu a kulturního domu (kina)“, a to včetně 
výměny oken, vstupních dveří a hlavně zateplení  
a položení nové PVC fólie na střechy.  
   S rekonstrukcí budovy obecného úřadu započneme 
začátkem července. Zde máme již podepsanou 
smlouvu o dílo s firmou Decro Bzenec, která zvítězila 
ve výběrovém řízení, do kterého se přihlásilo celkem  
7 zájemců. Celá rekonstrukce by měla být dokončená 
do konce srpna a hned v srpnu bychom chtěli započít 
s pracemi na kulturním domě tak, aby bylo vše hotovo 
do konce října. Na tuto akci ještě dodavatele nemáme. 
V současné době se připravuje výběrové řízení. Jedna  
z podmínek přidělení dotace je, že v letošním roce bude 
vše dokončeno a vyúčtováno, takže musíme chvátat, 
než přijde zima. K tomu, aby nebyl přerušen provoz  
na obecním úřadě, žádáme dodavatele, aby prováděl 
některé práce v pátek a v sobotu.
  Dalším velmi důležitým počinem je vybudování 
inženýrských sítí (vodovod, kanalizace) pro nové 
stavební parcely v lokalitě Sever, o které je poměrně 
velký zájem. Výběrové řízení na tuto akci již také 
proběhlo (viz. zápis ze zasedání rady ZO). Práce  
by měly započít také počátkem července a dokončeny  
by měly být do konce roku.
  Určitě jste zaznamenali, že jsme zakoupili novou sekačku 
„GRILLO“, a to proto že ty stávající traktůrky jsou letité  
a hlavně nejsou stavěné na tak rozsáhlé plochy, které  
se musí udržovat.
      Také bych chtěl informovat, že jsme obdrželi dotaci  
na lesní techniku (štěpkovač, motorovou pilu  
a křovinořez). Zde probíhá výběrové řízení  
na dodavatele.
   Po dlouhých letech se nám podařilo získat nabídku,  
a nyní je již podepsaná smlouva, na zhotovení zvonů  
do zvonice u hřbitova. Jedná se o dva zvony  o váze 
60 a 102 kg s automatickým zvoněním. Vše by mělo být 
hotovo do konce září letošního roku.
   To jsou ty větší akce. O těch ostatních bych  se zmínil 
jen heslovitě:
- dokončení úprav hřbitova,
- úprava a oplocení hřiště u ZŠ,
- opravy komunikací  ve Stříteži a v Martinicích,
- úprava terénu v Zahrádčicích,
- oprava a rozšíření veřejného osvětlení v Dolních     
  Kralovicích,
- opravy a zabezpečení bývalého lihovaru ve      
  Vraždových Lhoticích.
  
   Takto bychom mohli pokračovat s výčtem prací dále 
a dále, ale vše se bude odvíjet od finančních prostředků 
a rozpočtu na letošní rok.    

        Antonín Bašta 
                                                  starosta obce     

• upozorňujeme občany, že je vyhlášena anketa  
pro vlastníky nemovitostí, kteří by měli zájem  
o pořízení nízkoemisního kotle s dotací. Tuto anketu 
vyhlásil krajský úřad a finance na dotace budou 
uvolněny až podle zájmu obyvatel. Více informací 
naleznete ve vývěsce OÚ nebo přímo na OÚ.

• Ve vestibulu KINA v Dolních Kralovicích jsou zdarma 
nabízeny knihy vyřazené z místní knihovny. Případný 
dobrovolný finanční příspěvek za knihy bude využit  
na nákup odměn pro děti při soutěžích v knihovně. 
Nabídka knih bude trvat po dobu letních prázdnin.

Matrika a evidence obyvatel
V neděli 2.června byli uvítáni noví občánci Obce 
Dolní Kralovice. Starosta, místostarosta a matrikářka 
Obce přivítali celkem 14 dětí – Jonáše Zelenku, Jana 
Kamarýta, Kristýnu Tůmovou, Filipa Prchala, Justýnu 
Pitliakovou, Matouše Bímů, Viktorii Hyršovou, Ilonu 
Holbovou, Ondřeje Roháče, Lucii Švejdovou, Jiřího  
a Lukáše Rupertovi, Jana Burdu a Annu Janečkovou.
Občánci a rodiče obdrželi dárky a pamětní listy pro 
připomenutí této slavnostní chvíle. Celou fotogalerii 
naleznete na webových stránkách Obce. 
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RADA OBCE 
usnesení ze schůze rady 
ZO Dolní Kralovice

ZASTUPITELSTVO OBCE 
Usnesení ze schůze ZO Dolní Kralovice

15.4.2013 - Usnesení č.  R-4/2013
1. ROZ bere na vědomí informaci o probíhajících 
jednáních o prodloužení nájemní smlouvy s firmou 
GRAMMER.
2. ROZ souhlasí s pronájmem pozemku č. 1741/1 na LV 
10001 v k.ú. Dolní Kralovice společnosti ČEZ Distribuce, 
a.s. 
3. ROZ schvaluje nabídku firmy M&K Consult na zajištění 
zadávacího řízení na akce: „Opatření ke snížení 
energetické náročnosti administrativní budovy OÚ Dolní 
Kralovice“ a „ZTV Dolní Kralovice - 3.část – vodovod       
a kanalizace“  za celkovou částku 41 000 Kč. 
4. ROZ stanovila komisi pro zhodnocení nabídek  
na akce uvedené v bodě 3. 
5. ROZ projednala žádost o.s. Babybox pro odložené děti 
- STATIM o finanční příspěvek na zbudování babyboxů. 
ROZ schválila příspěvek 2 000 Kč.
6. ROZ vzala na vědomí vyjádření občanů Stříteže 
ohledně pokácení 11 ks stromů na návsi u dětského 
hřiště a ukládá komisi ŽP připravit správní řízení v této 
věci na podzim roku 2013. 
7. ROZ projednala a schválila návrh smlouvy s Agenturou 
ATRIBUT na zajištění hudebně zábavného programu 
během pouťových slavností v Dolních Kralovicích dne 
29.6.2013.
8. ROZ schvaluje nákup ohňostroje na pálení čarodějnic 
9. ROZ schvaluje vypsání výběrového řízení 
organizovaného Mikroregionem Želivka na nákup 
štěpkovače a schvaluje komisi pro vyhodnocení 
nabídek ve složení: A. Bašta, J. Dvořák, MVDr. M. Langr, 
Ing. L. Vrkoslav, Bc. J. Švejda. 

14.5.2013 - Usnesení č.  R-5/2013
1. ROZ schválila nákup valníku za traktor od LDO Ledeč 
nad Sázavou za cenu 27 000 Kč.
2. ROZ schválila příspěvek TJ SOKOL Dolní Kralovice   
ve výši 5 000 Kč na úhradu pronájmu ledové plochy  
v Ledči nad Sázavou. 
3. ROZ schválila příspěvek manželům Pýchovým ve výši 
10 000 Kč na účast jejich dcery Nely Pýchové na MS  
v šachu.  
4. ROZ schválila příspěvek Mysliveckému sdružení Háj 
Dolní Kralovice ve výši 5 000 Kč na uspořádání střelecké 
soutěže „O pohár starosty Dolních Kralovic“.
5. ROZ schválila příspěvek ve výši 5.000,-Kč na činnost 
mládežnického kroužku v rámci místního sdružení 
Českého rybářského svazu.
6. ROZ schválila uvolnění částky 180 000 Kč z rozpočtu 
obce na rekonstrukci veřejného osvětlení v Dolních 
Kralovicích. 
7. ROZ schválila nákup PROFI čelní sekačky trávy Grillo 
FD 1100.
8. ROZ udělila souhlas manželům Křivohlavým  
k vybudování komínu u domu  čp. 30 v Dolních 
Kralovicích  a pověřuje starostu podpisem smlouvy  
o právu k provedení této stavby.
9. ROZ schválila nákup 200 m2 střeších tašek + 

hřebenáčů a krajovek pro opravu střechy domu  
čp. 36 ve Vraždových Lhoticích (bývalý lihovar) za cenu  
55 918 Kč včetně DPH.  

28.5.2013 - Usnesení č.  R-6/2013
1. ROZ schválila výsledky výběrových řízení:
A) Opatření ke snížení energetické náročnosti 
administrativní budovy OÚ Dolní Kralovice. ROZ stanovuje 
následující pořadí došlých nabídek dle nabídnuté ceny 
bez DPH:
1. Decro Bzenec spol. s r.o.       1  087 106 Kč
2. Stavos Benešov s.r.o.  1 119  917 Kč
3. Dolnokralovická stavební s.r.o. 1 186  417 Kč
B) ZTV pro rodinné domy – Dolní Kralovice – vodovod 
a kanalizace ROZ stanovuje následující pořadí došlých 
nabídek dle nabídnuté ceny bez DPH:
1. Dolnokralovická stavební s.r.o.  2 834 483 Kč
2. Tost.cz, s.r.o., Ledeč n.S.  2 866 643 Kč
3. Atos,spol. s r.o., Ledeč n.S.  2 912 243 Kč
2. ROZ bere na vědomí žádost pana Kodeta o odprodej 
pozemků u garáží u čp. 21 v Dolních Kralovicích, 
konečné stanovisko bude přijato po provedení místního 
šetření. 
3. ROZ bere na vědomí informaci o dodání čelní sekačky 
trávy Grillo FD 1100.
4. ROZ bere na vědomí informaci o průběhu kontroly 
využití dotace na rekonstrukci kuchyně a jídelny v ZŠ 
Dolní Kralovice. 
5. Na základě dalšího jednání s panem P.Bíbou pověřuje 
ROZ starostu uzavřením písemné dohody o kompletním 
řešení problému odvodem dešťové vody z pozemků 
přilehlých k nemovitosti p. Petra Bíby. 
 

10.6.2013 - Usnesení č.  R-7/2013
1. ROZ projednala kalkulaci nákladů na nákup pitné 
vody a provoz obecního vodovodu a kanalizace  
a navrhuje zastupitelstvu Obce stanovit cenu vodného  
a stočného od 1.8.2013 (od odečtu vodoměrů)  
na vodné 40 Kč/m3 a stočné 30 Kč/m3.
2. ROZ projednala žádost p. Pavla Bulíka o finanční 
příspěvek na účast na MS v univerzálním TRAPU  
a schválila příspěvek ve výši 5 000 Kč.
3. ROZ bere na vědomí informaci starosty o jednání 
se zástupci firmy GRAMMER ohledně plánů dalšího 
působení firmy v obci. 

14.6.2013 Usnesení č.  ZO-2/2013
ZO bere na vědomí:
1. Informaci místostarosty o jednáních ROZ od minulé 
schůze ZO za období duben-červen 2013.
2. Informaci starosty o obdržení dotace na zateplení 
budovy obecního úřadu.
3. Informaci o chystané investiční akci – vybudování 
inženýrských sítí pro stavební parcely v lokalitě Sever  
a plánech na odprodej těchto parcel zájemcům.
4. Informaci o plánech na dokončení rekonstrukčních 
prací na hřbitově v Dolních Kralovicích. 
5. Informaci o plánovaném osazení zvonice u hřbitova 
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TÉMA 

Vodné a stočné pro období  
8/2013 – 7/2014

   Voda v letošním roce potrápila mnoho lidí v této zemi. 
Nás trápí trochu jinak, a to hlavně cena a kvalita.
   V minulém roce jsme zvýšili vodné a stočné  na 65 
Kč/m3 v domnění, že „umázneme“ dluh z let minulých. 

v Dolních Kralovicích zvony s plánovaným dokončením 
ke konci září 2013.
6. Informaci o plánovaných opravách komunikací  
v Martinicích a Stříteži.
7.  Informaci o plánovaných terénních úpravách  
v Zahrádčicích a o umístění pamětní desky rodáků  
na kapličku v Libčicích.
8. Informaci o plánech na dokončení hřiště u ZŠ  
v Dolních Kralovicích.
9. Informaci o plánech na stavební úpravy v objektu 
bývalého lihovaru ve Vraždových Lhoticích.
10. Žádost pana Kodeta o odprodej pozemku vedle 
garáží  u čp. 21. 
11. Informaci o prodloužení platnosti územních plánů do 
roku 2020 – zvážení,  zda nový nebo úpravu územního 
plánu.
12. Informaci o situaci ve firmě GRAMMER a o jejím 
setrvání v objektech obce.
13. Informaci o připravovaných pouťových slavnostech 
ve dnech 29.6.-30.6.2013.
 
ZO schvaluje:
1. Celoroční hospodaření obce a závěrečný účet 
obce za rok 2012 včetně zprávy Krajského úřadu 
Středočeského kraje, odbor kontroly, Zborovská 11, 
Praha 5 o výsledku přezkoumání hospodaření obce  
za rok 2012.
2. Výši vodného a stočného s platností od odečtu 
vodoměrů v srpnu 2013: vodné 40 Kč/m3 a stočné  
30 Kč/m3.
3.  Prodej pozemku č. st. 356 a st. 357 v k.ú. Dolní Kralovice 
včetně budov na těchto pozemcích a pozemku  
č. 1711/4 v k.ú. Dolní Kralovice panu Zdeňku Charvátovi 
za cenu 324 000 Kč. 
4. Rozpočtové opatření č. 2/2013 dle návrhu účetního 
p. Ing. J. Novotného.
5. Přijetí úvěru na financování nákupu sekačky GRILLO 
ve výši 643 000 Kč se splatností 36 měsíců od společnosti 
HVB Leasing a uzavření pojistky na sekačku GRILLO  
ve výši cca 7.000,-Kč ročně u společnosti Pekass 
Asistance.
6. Uzavření nájemní smlouvy mezi LDO Ledeč nad 
Sázavou jako pronajímatelem a společností Silnice 
Čáslav-Holding a.s. jako nájemcem na pozemek parc. 
č. 354/1 v k.ú. Vlastějovice.
7. Přijetí dotace na rekonstrukci Kulturního domu  
v Dolních Kralovicích z programu Zelená úsporám (výzva 
44) a vypsání výběrového řízení na tuto akci.
8. Uspořádání sbírky na pomoc obětem povodní.
9. Výsledky výběrových řízení na zateplení budovy 
OÚ Dolní Kralovice (vítězná nabídka – Decro Bzenec)  
a na vybudování inženýrských sítí pro stavební parcely 
v lokalitě Sever (vítězná nabídka - Dolnokralovická 
stavební s.r.o.). 

Ztráty vzniklé častým odkalováním a poruchami 
vodovodních řadů a povinné odvody do fondu obnovy 
a rozvoje, i když jen minimální ve výši 100 000 Kč (plán 
rozvoje ukládá v podstatě 1 milion Kč ročně), nám 
zvedají náklady tak, že i tato vysoká částka 65 Kč/m3  
je nakonec malá. Proto se rada ZO a zastupitelstvo 
obce dne 14.6.2013   rozhodly zvýšit vodné na 40 Kč/m3 
a stočné na 30 Kč/m3. 

   Pro ilustraci uvedu pár čísel:
Nákup vody od fy PEVAK
–plán na 2013-14  54 000 m3  á 20,50Kč   1 107 000 Kč
( v roce 2012 - 59 000 m3)
Smlouva na provozování rok 2013  1 256 676 Kč
Opravy – plán na rok 2013-14        300 000 Kč
(v roce 2012 – 250.000,-Kč)
Pohledávka za rokem 2009-10-11-12      280 000 Kč
Předpokládané náklady celkem cca  3 000 000 Kč
Vodné a stočné za rok 2013-14 
– předpoklad 42 500 m3 á 70,-Kč   2 975 000 Kč.

   Někdo k tomu může dodat, že za tu cenu by měla 
být voda čistá. To bychom si také přáli jistě všichni. Jsou 
to spojené nádoby. Neustále tlačíme Vodak k hledání 
ztrát, opravám, odkalení. To jsou však i náklady, které 
nakonec zaplatíme my všichni. Mohu upřímně říci, že nás 
to trápí – jak cena, tak i stav vodovodní sítě - vodojem, 
rozvaděč, rozvody po obci - vše litina ze 70. let.
   Asi jsem Vás tímto článkem nepotěšil, ale chtěl bych 
Vás informovat i o věcech nepopulárních a o tom,  
co nás v budoucnu čeká, jako je výměna vodovodních 
řadů a  rekonstrukce vodojemu, což bude nesnadná  
a hlavně finančně náročná práce. 

                                                               Antonín Bašta
                                                               starosta obce 

Blíží se prázdniny,
 a tak nastává čas dovolených a výletů. Každý má 
svou představu, jak trávit dny zaslouženého odpočinku. 
Někdo rád vycestuje do zahraničí jiný se naopak 
věnuje vlastnímu domu a odpočívá na zahradě.  
Na následujících řádcích nabídneme pár typů na výlety, 
které jsou nenáročným kompromisem mezi nákladnou 
dovolenou a nicneděláním, a ačkoli jde o místa  
v blízkém okolí, o zážitky určitě ochuzeni nebudete.
Rozhledna Bohdanka 
Celodřevěná rozhledna, zpřístupněná v roce 2011,  
se nachází cca 1km severovýchodně od obce 
Bohdaneč v nadmořské výšce 498 m. S 216 schody,  
po kterých vystoupáte do výšky 52,2 m, je nejvyšší 
stavbou svého druhu v Evropě. Odměnou za výšlap 
vám bude při příznivém počasí výhled až na vrcholky 
Krkonoš a horu Říp. Otevírací doba je v období červen 
až září denně (pondělí – neděle), od 9 do 20 hod.
V Bohdanči jste z Dolních Kralovic za slabou půlhodinku. 
V případě zájmu můžete pak navštívit bohdanečskou 
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STALO SE 
kultura a společenský život

ZEPTALI JSME SE ZA VÁS, 
aneb mohlo by se hodit

palírnu.
Humpolec – hrad Orlík
Z Humpolce směrem na Havlíčkův Brod, v obci 
Rozkoš můžete zaparkovat na záchytném parkovišti  
a na hrad Orlík se vydáte krátkou procházkou lesem. 
Díky stavebním opravám z posledních let tak navštívíte 
romantickou zříceninu s krásnou vyhlídkou do okolí. 
V areálu je během léta pořádáno i několik akcí  
a koncertů. Jednou z nich jsou i „Středověké slavnosti“, 
které letos proběhnou 5.-6.7.2013. Jinak můžete hrad  
v červenci a srpnu kromě pondělí navštívit denně  
od 9:00 do 18:00 hodin.
Rozhledna na Velkém Blaníku
Blaník je typem na výlet s náročnější procházkou. Kromě 
pondělí se dostanete na rozhlednu denně od 10:00  
do 17:00. 
V blízkém okolí (z Louňovic směrem na Vlašim v obci 
Ostrov) můžete také s dětmi navštívit „Farmu Blaník“. 
Děti se tam vyřádí na spoustě atrakcí a poznají zblízka 
desítky zvířátek. Farma je o prázdninách otevřená 
denně od 10:00 do 18:00.
Až pojedete někdy „do města“ na nákupy nebo  
k lékaři, zkuste navštívit třeba v Pelhřimově vyhlídkovou 
věž, Muzeum rekordů a kuriozit nebo Muzeum strašidel. 
V Ledči nad Sázavou je expozice městského muzea  
na hradě, kde můžete v sezóně vystoupat i na hradní 
věž. Na zámku ve Zruči nad Sázavou můžete navštívit 
regionální muzeum a také „Království panenek“ Obě 
města spojuje železnice a po ní jezdí „Posázavský 
pacifik“. Co takhle projet se zase jednou vlakem?
Přejeme krásné prosluněné prázdniny se spoustou 
zážitků, ať už z blízka nebo daleka!
                                                                                                                                                             
-ln-

Počátkem roku 2013 vstoupila v platnost novela 
stavebního zákona. Co se změnilo, nebo naopak které 
povinnosti se pro stavebníky nemění, jsme se zeptali 
paní Jindřišky Kadlečkové, vedoucí stavebního úřadu  
v Dolních Kralovicích.

Je teď hodně novinek pro stavebníky a jsou nyní 
povinnosti, které z novely zákona vyplývají přísnější?  
  Velká novela stavebního zákona č. 183/2006 Sb.,  
o územním plánování a stavebním řádu (stavební 
zákon) platná od 1.1.2013 přinesla změny v povolování 
staveb a zvýšení poplatků za vydání jednotlivých 
druhů povolení.  Nové změny se týkají územního řízení 
i ohlašovaných a povolovaných staveb. Prodlužují  
se i lhůty k vydání povolení na 2 a 3 měsíce. 
Nadcházející příznivá roční období jsou vhodná pro 
různé stavební úpravy domů a jejich okolí. Co vše  
je nutno ohlásit stavebnímu úřadu a do jakého rozsahu 
úprav je lze provést bez ohlášení?
    Na tuto otázku nelze dát jednoznačnou odpověď. 
Vždy záleží o jaké stavební úpravy a v jakém rozsahu 

mají být provedeny. Podle rozsahu úprav se může 
jednat o ohlášení, nebo i o stavební povolení. 
   Bez ohlášení lze provádět jen udržovací práce  
a stavební úpravy, kterými se nezasahuje do nosných 
konstrukcí stavby, nemění se vzhled stavby ani způsob 
užívání, jejich provedení nemůže negativně ovlivnit 
požární bezpečnost, stabilitu, životní prostředí a nejde 
o stavbu která je kulturní památkou (výměna oken  
o stejném rozměru a členění , oprava omítek, fasády, 
výměna střešní krytiny stejného druhu a hmotnosti).
Stavby lze rozdělit cca do 4 skupin.
 1.   Stavby bez územního rozhodnut í a územního 
souhlasu jsou vyjmenovány v zákoně a musí u nich být 
dodrženy všechny stanovené parametry, zejména 
umístění 2 m od hranice pozemku (bazény do 40 m2 
zastavěné plochy, skleníky do 40 m2 zastavěné plochy).
 2. Stavby na povolení a ohlášení (oplocení, 
stavby do 25 m2 zastavěné plochy)
 3. Jednoduché stavby na ohlášení (rodinné 
domy a stavby pro rekreaci do 150 m2 celkově 
zastavené plochy)
 4. Stavby na stavební povolení - jsou to ostatní 
stavby, které překračují svými parametry jednotlivé 
skupiny staveb.
   Jaké jsou výše pokut v případě, kdy jsou stavby nebo 
jejich úpravy jsou provedeny bez povolení?
Výše pokut za přestupky je dána v zákoně. V tomto 
případě se posuzuje, zda se dopustila přestupku 
fyzická osoba, fyzická osoba jako stavebník a dále 
právnická osoba podnikající. Ve většině případů  
se jedná o provedení stavby bez patřičných povolení, 
nebo užívání staveb bez kolaudačního souhlasu nebo 
souhlasu s užíváním.
  Za přestupky lze uložit u fyzických i právnických osob 
pokutu do 2 000 000 Kč. Např. užívání stavby bez 
kolaudačního rozhodnutí do 2 000 000 Kč, provedení 
stavby bez ohlášení do 500 000 Kč.
   Závěrem je třeba zdůraznit, že toto je jen několik 
vybraných bodů z novely stavebního zákona. Všem 
stavebníkům před realizací jakékoliv stavby nebo 
stavebních úprav doporučuji  konzultovat  se  stavebním 
úřadem jejich záměr  ohledně vydání patřičných 
povolení.                                                                                                                                                                                                           
  Za odpovědi na otázky děkujeme paní Jindřišce 
Kadlečkové. Bližší informace získáte na OÚ Dolní 
Kralovice. Úřední hodiny stavebního úřadu jsou v pondělí 
a ve středu 7:00 – 16:15 hod.
    -ln-

Slavnost  ke  Dni matek
  Máma – dvě slabiky, které znamenají lásku, bezpečí, 
radost i starost. Čtyři písmena, která umí pohladit, uvařit, 
uklízet, vyprávět pohádky a kdo ví, co ještě. Je to 
slovíčko, pod kterým se skrývá člověk, který nám dává 
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jistotu, ať jsme kdekoliv a v kterémkoliv věku.
  Toto vše jsme si připomněli na slavnosti, kterou jsem 
připravili s dětmi z výtvarně-pracovního kroužku pro ženy 
Klubu, maminky, babičky i pro ostatní naše příznivce  
ke Svátku matek.
  Děti se snažily a přednesem básní rozjasnily tváře všem 
účastnicím slavnosti. Následoval koncert skladeb a písní 
dětí hudebního oboru  ZUŠ z Dolních Kralovic. Pan učitel 
Tomáš Vobořil s dětmi hrál i zpíval. Zazněly písně hrané 
na harmoniky, klávesy, trumpetu i za doprovodu zpěvu. 
Bylo to radostné a velice pěkné vystoupení. Děkujeme 
všem účinkujícím.
  Pokračovalo občerstvení s kávou, čajem a sladkostmi.  
K tomu nám ještě zahrál na harmoniku Karel Míček.
  Zase jsem prožili odpoledne dvou generací – společně 
mládí i stáří. Svět se nad tuto dobu stal hezčím bez 
nákladných opatření. Tímto společným setkáváním 
s prožitky, s úsměvem a dobrým slovem jsou v nás 
zanechány pěkné vzpomínky a ty patří mezi důležité 
faktory života.

„Život je dlouhý dost,
když  víš, jak ho prožít.“  Seneca
                                                                                                                                                      
                 Marie Končelová

Viděli jsme historický   
i marcipánový Tábor

„Všechno na světě je pozoruhodné
pro pár otevřených očí“
                                J. Ortega Gasset

  V sobotu 4. května jsme jeli již na 25. výlet. Tentokrát 
nás čekal Tábor, město spojené s husitským revolučním 
hnutím. Po příjezdu do města jsme přišli do původní 
městské radnice a prohlédli si expozici husitství. V deseti 
sálech včetně velkého gotického se odehrává příběh 
husitství vyprávěný obrazy. Začíná to od kořenů husitství 
až  po vývoj historické paměti na husitství v 19. a 20. 
století. Atmosféru doby navodí i další místnosti – prameny 
revoluce, husitské válečnictví, vojevůdce, hledání krále, 
paměť, město ve znamení kalicha, vše prostřednictvím 
textů, obrazů a exponátů. Přímo v budově radnice jsme 
sestoupili do podzemí. Rozsáhlé sklepy z 15. a 16. století 
byly vyhloubeny ve skalním podloží v hloubce šestnácti 
metrů a jsou zajímavou technickou památkou pozdního 
středověku. Prohlídková trasa má délku asi pět set 
metrů a vznikla v roce 1947 propojením sklepů pod 
Žižkovým náměstím. Podzemní labyrint je dobrodružný 
a doplněný různými dobovými postavami a předměty.
  Ulicí z náměstí jsme došli do Muzea čokolády  
a marcipánu. V tomto voňavém muzeu nás průvodkyně 
seznámila s historií čokolády a kakaa, jeho pěstováním, 
dovozu do Evropy a následném zpracování do formy 
čokoládových bombonů, tabulek a figurek. Expozice se 
věnuje i historii obalů a plakátů. K vidění jsou i cínové 
soupravy na pití čokolády z devatenáctého století  
a šlechtický salon. Další část je věnovaná marcipánu 
a jeho zpracování. Viděli jsme marcipánový model 

táborského náměstí, překrásné modely pohádek  
i šatičky pro panenky. Podle zájmu jsme mohli shlédnout 
film o čokoládě a posedět v „čokolatérii“ s občerstvením. 
Přímo z čokolatérie, kde čokoláda proudí ve fontáně, 
jsme odborníky cukráře pozorovali okénky. Návštěvu 
muzea jsme zakončili nákupem v butiku s originálními 
suvenýry, různými druhy a tvary bombonů, čokolád, 
figurek a tabulek.
  Po těchto prohlídkách jsme měli čas na procházku 
náměstím Tábora s množstvím měšťanských domů  
s renezančními štíty. Z podia na náměstí nás doprovázela 
hudba orchestru se zpěvem. Oslovila nás pestrost 
stavebních slohů domů na náměstí.
  Za slunečného počasí jsme se vraceli zpět. Jako vždy 
byl výlet zakončen večeří. V Lokti v restauraci U Vlka nás 
čekalo příjemné prostředí s rychlou obsluhou. Předem 
objednané jídlo bylo velice chutné. 
  Zbýval nám jen krátký kousek cesty do Dolních Kralovic, 
kam nás opět dovezl autobusem pan řidič Josef Říha.
  Toto odpoledne nás obohatilo o další prožitky.

„Každý den je nový začátek“  Seneca
                                                                                                         
Vyúčtování výletu: zaplacení od účastníků:          12 400,-
                                vstupné do všech expozicí:      7 414,-
                                FA doprava:                               4 341,-
                                Administrativa:                              145,-
Zbývá 500 Kč - bude použito jako příspěvek na další výlet.
 

Marie Končelová

….a kde všude jsme již byli?
První výlet se uskutečnil na jaře 2002, vyjíždíme většinou 
dvakrát ročně.

Sklárna Tasice, Pavlov – stanice ochrany zvířat
Zřícenina hradu Orlík u Humpolce, muzeum Humpolce
Klášter Želiv, Pelhřimov – muzeum kuriozit
Lipnice nad Sázavou
Košetice – observatoř, Pelhřimov muzeum strašidel
Křemešník
Zámek Vrchotovy Janovice
Hrad Kámen u Pacova, muzeum izolátorů Dvořiště
Papírna Červené Janovice, Pelhřimov - Zlaté české 
ručičky
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Světlá nad Sázavou, Skanzen Pohleď
Český Šternberk
Kouřim, památník bitvy u Lipan
Pohádková země Pičín, Zámek Hluboš
Polná

Zruč nad Sázavou – zámek, úpravna vody Nesměřice
Růžkovy Lhotice – Bedřich Smetana, zámek Jemniště
Ostrá u Lysé nad Labem – skanzen
Klášter Sázava
Strž – památník Karla Čapka, zámek Dobříš
Máslovice – muzeum másla, Červený Újezd – hrad se 
zahradou
Mělník – zámek
Jabkenice – Bedřich Smetana, Loučeň – zámek, labyrinty
Průhonice – výstava malířky Emy Srncové
Hulice – Včelí dům, Bělá – sklárna, rozhledna v Bohdanči
Tábor - husitské muzeum, čokoládovna

Marie Končelová

Kulturní jaro v Dolních 
Kralovicích proběhlo  

ve znamení ochotnických 
divadel

Jiřický ochotnický spolek přijel do Dolních Kralovic 
27.4.2013. Již tradičně přivezli jiřičtí svou dávku humoru  
a písniček ve 23. zábavném kabaretu s názvem 
„V terénu“.

Želiváci nás 11.5.2013 pozvali na klasickou komedii 
„Strašidlo cantervillské“.

Ochotnický spolek Studený 7.6.2013 předvedl excelentní
herecké výkony ve hře „Jak je důležité míti Filipa“.

Dětský divadelní festival „Dolnokralovické hraní 2013“
proběhl 20.-24.5.2013 – festivalu se letos zúčastnilo
5 souborů. Pod hlavičkou ZUŠ Zruč nad Sázavou, literárně
dramatického oboru se představily soubory z Dolních 
Kralovic a ze Zruče nad Sázavou, dále účinkovaly 
soubory ze ZŠ Čechtice, ZŠ Chocerady a ZŠ Senožaty.

Střítežské heligonky 
poosmé

Druhou květnovou sobotu zavítalo do střítežského 
kulturního domu cca 20 heligonkářů, aby si společně 
zahráli a popovídali na již 8. ročníku Střítežských 
heligonek. Hlavním tahounem letošního setkání bylo trio 
Veseláci z Veselí nad Lužnicí, s kapelníkem Václavem 
Rubášem, známým i z TV Šlágr. Vedle nich hráli muzikanti 
z blízkého okolí, kteří jsou u nás víceméně každoročními 
účastníky. Ze známých tváří tentokrát chyběl tradiční 
moderátor těchto setkání pan Bohumil Vlasák. A tak se 
moderování museli ujmout sami domácí organizátoři  
a snad tuto část zvládli se ctí.
Hlavní program, kdy se na pódiu vystřídali všichni 
účinkující se třemi písničkami, skončil okolo páté hodiny. 
Pořadatelé pak během chvilky uzpůsobili sál KD i k tanci 
a nastoupili Veseláci. Hrálo se, tančilo se, povídalo se  
a veselilo se do pozdních večerních hodin.
Na závěr patří poděkování všem členům SDH Střítež, 
kteří se na organizaci této kulturní a společenské akce 
podíleli. A další poděkování směřuje k Obci Dolní 
Kralovice, která jako každý rok přispěla jak finančně, tak 
i pomocí při vlastní organizaci. Jediné, co nás trochu 
mrzí, je rok od roku klesající divácká kulisa.
Vedle pořádání Heligonek Střítež žila i dalšími akcemi: 
účastí SDH na okrskové soutěži,  zájezdem na letiště Praha 
a pálením čarodějnic. 
A samozřejmě jsme 
také přiložili ruku k 
dílu jak při drobné 
údržbě na KD, tak  
při sběru kamene, 
přípravě palivového 
dřeva na zimu  
a úklidu okolo KD.
 

Jiří Mejzlík
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Skupina Theatre chytá 
druhý dech

Jako každý rok bude i letos součástí programu 
dolnokralovické pouti tradiční zábava za účasti skupiny 
Theatre. Kapela zažila za dobu své existence slávu  
a vyprodané sály. Také si prošla mírnou krizí, kdy  
se zvolnění tempa (a změny sestavy) podepsalo  
na repertoáru, koncertním nasazení, a tím  
i na návštěvnosti. Nyní to vypadá, že kapela chytila 
druhý dech. Sály se opět zaplňují a hudba šlape jako  
v období největší slávy. Pro více informací jsem požádal 
o rozhovor současného frontmana kapely Pepu Čecha. 
??Zvolnění kapely v posledních letech si všimlo hodně 
lidí. Jak si ho vysvětluješ? 
Každá kapela má během celé své existence různá lepší 
i horší období. Až čas ale ukáže, která období byla ta 
lepší a která horší. Nám se v prvních letech po založení 
celkem dobře podařilo kapelu rozjet, což stálo spoustu 
práce a úsilí. Postupně jsme si zvykli na to, že si nás 
pořadatelé najdou a v práci i tvorbě trochu polevili. 
Navíc nás brzdily změny v sestavě,  kterými ale dříve 
či později projde každá kapela.  Pro nás je důležité, že 
jsme všechny ty kotrmelce přežili a máme opět chuť do 
muziky. Snad se to časem odrazí i v návštěvnosti našich 
akcí a ve vzniku nových skladeb. Za nás můžu říci jen 
to, že kdo si najde čas na naše vystoupení zajít, tak  
si může být jistý, že uděláme všechno pro to, aby svého 
rozhodnutí nelitoval.
?? Co tedy vedlo ke změnám v sestavě? 
  Každá personální změna je důsledkem více vlivů, záleží 
i na prioritách každého člena, zda mu směr, kterým se 
kapela v určitou dobu ubírá, vyhovuje. Obvykle buďto 
dotyčný přestane mít čas nebo chuť se kapele věnovat 
a odchází dobrovolně, nebo po dohodě ostatních 
členů kapelu z nějakých zásadních důvodů opustí 
nedobrovolně. Zažili jsme obojí a jisté je to, že každá 
změna sestavy nějak ovlivní chemii i tvůrčí potenciál 
kapely jako celku. Nyní máme sestavu, která spolu drží 
lidsky a snad i z hlediska muziky, což ale musí posoudit 
jiní. Máme podobné názory na fungování kapely  
a máme i autorský potenciál, který bychom rádi zúročili 
na pódiu.
?? Chystáte nějaké nové kousky nebo budete oprašovat 
staré? 
  Něco málo určitě oprášíme, ale chceme se hlavně 
věnovat svým vlastním autorským věcem a dívat  
se do budoucnosti. Vlastní tvorba je pro nás podstata 
existence kapely a nemíníme ji odsouvat do pozadí. 
Naopak. Prostě nás víc baví hrát vlastní písničky, než 
recyklovat cizí hity. 
?? Kolik času je potřeba strávit ve zkušebně na jeden 
koncert? 
  Záleží na období, kterým zrovna kapela prochází. 
Pokud hrajeme ve stabilní sestavě a nepracujeme  
na novém repertoáru, prakticky společně nezkoušíme. 
Pouze si před vystoupením přehrajeme skladby nebo 
jejich části, se kterými nejsme úplně spokojeni. Ne, že by 
nás nebavilo společně zkoušet, ale naše trvalé adresy 
vykazují dost značný rozptyl a navíc jsme všichni hodně 
časově vytížení. V době moderních technologií je ale 
tohle u řady kapel běžný přístup. Když podobně fungují  

i světové top kapely typu Metallicy, tak proč ne my? 
?? Můžeme se těšit na nějaké nové CD? 
  Nové autorské skladby máme v plánu určitě, pokud 
by se je podařilo navíc vydat i na CD, určitě bychom 
se tomu nebránili. Všechno ukáže čas, něco v šuplíku 
sice máme, ale letos nové CD neplánujeme. Třeba příští 
rok….
??Na co se tedy můžeme těšit do budoucna? 
  Pro nás je teď důležité hrát ve stabilní sestavě a hlavně 
mít dobrý pocit z každého odehraného vystoupení. 
Snad je to i cesta jak uspokojit naše fanoušky. S těmi 
také do budoucna chceme zlepšit komunikaci. Obnovili 
jsme internetové stránky skupiny Theatre (www.Theatre-
rock.cz), máme v úmyslu je neustále aktualizovat  
a informovat veřejnost o každém vystoupení i o dění 
v kapele. Aktuality o nás, informace o nejbližším 
vystoupení a fotky z akcí jsou pro registrované k vidění 
na našem novém facebookovém profilu (Band Theatre-
rock).  Lidé, pište! Každý názor je pro nás důležitý. No  
a hlavně chceme, aby nám to co nejlépe hrálo a bavilo 
to nás i publikum. Protože sebevětší snaha bez publika 
…..Díky za rozhovor a přeji hodně úspěchů.

Michal Janeček
Fakta o kapele Theatre
Skupinu Theatre založili v roce 2001 Pavel Olijnyk, Petr 
Košťál (basa) a Tomáš Rajdl (kytara). Později přibyly 
klávesy (Pavel Boudník).  Místa sólového zpěváka se 
ujal na čas Honza Matějíček, který byl posléze vystřídán 
Tomášem Černým. Tato sestava, již ovšem bez Pavla 
Olijnyka, vydala své první album „Svět stínů“ (2004). Po 
jeho vydání nastal rychlý vzestup Theatru, kdy zábav, 
koncertů i fanoušků utěšeně přibývalo. V roce 2006 
nahradil Tomáše Černého za mikrofonem bubeník Pepa 
Čech. Za bicími se usadil Pepa Kotan, kterého nakonec 
vystřídal Dušan Kiss. Sestavu také oživila druhá kytara 
v podobě Michala Kotana. V tomto složení kapela 
působila až do konce roku 2007 a v něm také nahrála 
své druhé autorské album „Pozor, křehké“(2007). Na 
začátku roku 2008 v krátkém období opustil kapelu 
baskytarista Petr Košťál a bubeník Dušan Kiss. Nahradili 
je Vašek Němec a Pavel Korec. V této sestavě Theatre 
postupně částečně rezignovali na vlastní tvorbu  
a soustředili se spíše na prezentaci nepůvodních skladeb, 
což části fanoušků vadilo. Rovněž došlo i k postupnému 
ochladnutí tempa většiny členů. Toto období je snad již 
minulostí a současný Theatre usiluje o návrat do starých 
pozic, kdy kapela stavěla na původní autorské tvorbě  
a byla jednou z nejžádanějších formací Vlašimska  
a okolí. Theatre od začátku roku 2013 působí v sestavě 
Pepa Čech (zpěv), Pavel Korec (bicí), Petr Košťál (basa), 
Tomáš Rajdl (kytara, zpěv), Michal Kotan (kytara, zpěv) 
a Pavel Boudník (klávesy, zpěv). 
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA 
informuje
Sdělení ředitele ZŠ a MŠ Dolní Kralovice

Vážení rodiče,
základní škola a mateřská škola Dolní Kralovice, 
okres Benešov byla v průběhu dvou měsíců dvakrát 
vykradena. Škola se vždy snažila, aby byla otevřená 
veřejnosti, provozu ZUŠ a družiny. Jenže po těchto dvou 
událostech musí vedení školy na tuto situaci reagovat. 
Škola bude vybavena novými bezpečnostními prvky  
a zároveň bude omezen pohyb rodičů, cizích osob  
po chodbách školy, který byl velký. Opatření se dotknou 
jak zaměstnanců školy, tak především provozu ZUŠ 
a školní družiny. Vedení školy vydá novou směrnici 
pro přebírání žáků při odchodu ze ŠD, bude upraven 
školní řád a vypracována dohoda se ZUŠ Zruč nad 
Sázavou. Dále bude jednáno se zřizovatelem o větším 
zabezpečení školy proti krádeži. Doufám, že všechny 
tyto kroky vedení školy rodiče a veřejnost pochopí, 
protože k nim byla škola donucena událostmi v poslední 
době.

Jaroslav Kosprd
ředitel školy

Už víme, jak vypadá 
Londýn z výšky

 
Ve dnech 6. 5. 2013 - 12. 5. 2013 se uskutečnil zájezd 
naší školy do Anglie a Walesu. Dne 6. 5. jsme v ranních 
hodinách zamávali svým rodičům a vydali se na 
dlouhou cestu. Přejeli jsme Německo, Belgii a dostali 
jsme se až do Francie, kde proběhla kontrola našich 
pasů a také kontrola, zda někdo nepřeváží výbušniny. 
Všichni kontrolu úspěšně absolvovali, a tak jsme mohli 
pokračovat v další cestě. Z Francie do Anglie jsme 
projížděli vlakem pod kanálem La Manche.
Každý den jsme v Anglii a ve Walesu viděli něco jiného 
a jinak zajímavého. Ať už to byly katedrály v Liverpoolu, 
které jsme mohli porovnat, muzeum Beatles, Covern 
Club, nejmenší dům ve Velké Británii, městečko Chester 
s nádhernou katedrálou a hrázděnými domy, stadion 
Manchester United, Oxford a jeho university, Stradford 
on Avon, rodiště Williama Shakespeara, Londýn a jeho 
pamětihodnosti a konečně London Eye, ze kterého 
jsme viděli celý Londýn jako na dlani. Velmi zajímavá  
a poutavá návštěva byla v muzeu břidlice ve Walesu.
Ubytováni jsme byli v hotelu Etap v Manchesteru a jednu 
noc jsme strávili v hotelu F1 v Londýně.Všichni jsme byli 
rádi, když jsme si mohli večer odpočinout po dlouhém 
chození, které ale stálo za to.
Ve Velké Británii jsme vyzkoušeli opravdu různé počasí, 
několik dní bylo krásně, některé dny poprchávalo a bylo 
chladněji a pravý britský liják a vítr jsme zažili ve Walesu 
na hradě Conwy.
Myslím, že se každému z nás zájezd moc líbil a za to 
vděčíme především panu Práškovi, majiteli cestovní 

kanceláře, paní průvodkyni Kateřině, která nás  
se vším seznámila, panu řidiči, který nás bezpečně vozil  
po celé Velké Británii, našim učitelům, kteří hlídali, aby 
se v Anglii, Walesu nebo v londýnském metru nikdo 
neztratil a "nezapomněl" a také všem učitelům a žákům  
z Kopřivnice, Chotěboře a Jičína za jejich fajn společnost.
Všem patří velký dík za skvělý týden.

Martina Vomelová

LETNÍ 
TÁBORÁČEK 

2013
Obec Dolní Kralovice pro vaše děti 
připravuje prázdninové dny plné 
zábavy. Jednou nebo dvakrát v týdnu 
bude probíhat celodenní program 
pro děti od 6ti do 15ti let. (Mladší děti od 5ti let pouze  
se starším sourozencem.) Budou- li se vaše děti s námi 
chtít zabavit, bude vždy od 7:00 do 17: 00 v následujících 
termínech připraven konkrétní program nebo akce:

Úterý 9.7.    
Lesní hra – hry, stanoviště, orientační hra a stopování  

v lese
Úterý 16.7.  

Bobříkova olympiáda – sportovní hry pro všechny 
kategorie
Úterý 23.7.  

Tvořivý den – malování, modelování, batika a jiné
Úterý 30.7.  

Turistický den – celodenní pěší túra do okolí Dolních 
Kralovic

Úterý 13.8.  
Den pro chytré hlavičky – knihovna, kvízy, vědomostní 

hry, věda, zajímavosti
Pátek 16.8.   

Indiáni a kovbojové – táboření, stanování, přenocování 
ve Stříteži

Úterý  27.8. 
Výlet do Ledče nad Sázavou, hrad, Stvořidla, cesta 

vlakem
Pátek 30.8.   

Hawai party – rozloučení s prázdninami, vlastní příprava 
kostýmů a občerstvení, diskotéka v KD Střítež
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STALO SE 
sport a hry

Přihlásit do letního táboráčku můžete své děti  
do 8.7. 2013 na obecním úřadě, tel. 317 856 223. 
Přihlášené dítě se bude pak účastnit všech připravených 
akcí (pokud neonemocní apod.) V případě plánované 
dovolené bude nepřítomnost dítěte předem 
domluvena.
V případě celodenních výletů mimo Dolní Kralovice 
budou mít děti z domova jídlo na celý den. Pokud  
se akce bude konat v Dolních Kralovicích, je možnost 
zajištění oběda v restauraci Želivka, cca za 45 – 50 Kč. 
Na pomůcky a materiál, který bude používán při tvorbě, 
hrách a soutěžích bude od všech dětí při přihlášení 
vybráno 150,- Kč. Na občerstvení a materiál na kostýmy 
na hawai-party bude od účastníků vybráno zvlášť 100 
Kč. Jízdné autobusem a vlakem si budou děti hradit 
samy. Jiné platby nebudou požadovány. Program 
jednotlivých dnů může být změněn nebo přeložen, 
pokud bude nevyhovující počasí.
Program připravují  a dětem se budou věnovat 
zaměstnanci Obce Dolní Kralovice – Lenka Nováková, 
Věra Vondráčková, Martina Bakulová a další 
dobrovolníci.

Vlašimští dorostenci vybojovali stříbro v Extralize dorostu!
O víkendu 12. – 14. dubna proběhly v hotelu Pavla ve 
Vlachovicích finálové boje šachové Extraligy dorostu. 
V této nejvyšší dorostenecké soutěži družstev v České 
republice se představil i tým TRW Autoelektronika Vlašim 
v sestavě Robin Hrdina, Jiří Rýdl, Patrik Pýcha, Nela 
Pýchová, Vojtěch Filip a Martin Horák.

Vlašimští šachisté vicemistry České republiky! Zleva: Robin 
Hrdina, Jiří Rýdl, Patrik Pýcha, Nela Pýchová s maskotem 
medvědem Spartakem, Vojtěch Filip, Martin Horák a trenér 
Ondřej Matějovský (FOTO: Jaroslav Pýcha)

Do finále nadějní vlašimští šachisté vstupovali po 
suverénním vítězství v základní části (skupina západ) 
z prvního místa a nyní je čekala čtyři nejlepší družstva 
z východní skupiny. V prvních dvou kolech vlašimský 
tým jasně porazil soupeře z TJ Náměšť nad Oslavou  
i ŠK Lokomotiva Brno. Rozhodující zápas přišel v sobotu 
odpoledne v zápase s BŠŠ Frýdek-Místek, kdy Vlašim 

poprvé v letošní sezoně prohrála. Poslední kolo stále 
ještě slibovalo šance na titul, ale bylo třeba družstvo 2222 
ŠK Polabiny A porazit velmi vysokým poměrem. Bohužel 
se to nepodařilo a zápas skončil po velmi napínavém 
průběhu remízou 3:3.
Na metu nejvyšší se tedy nakonec nepodařilo dosáhnout, 
ale stříbrné medaile vybojované mezi republikovou 
elitou jsou také obrovským úspěchem. Vlašim tak 
vyrovnala svůj největší úspěch ze sezony 2010/2011, 
kdy se jí rovněž podařilo dosáhnout v této soutěži  
na 2. místo. Doufejme, že za rok se vlašimští šachisté 
opět o titul poperou.

(Patrik Pýcha)

Nela Pýchová na šachovém 
MČR žen

Ve dnech 23. – 29. května proběhlo v Koutech u Ledče 
nad Sázavou uzavřené Mistrovství České republiky 
žen. Nadějná čtrnáctiletá šachistka Nela Pýchová 
reprezentující vlašimský šachový oddíl dostala po 
odřeknutí účasti jedné z hráček nabídku zahrát si mezi
českou ženskou elitou.
Nela předvedla výbornou hru, během sedmi kol 
nasbírala skvělé 3 body a v osmičlenném poli obsadila 
6. místo, když bodovala i s výrazně silnějšími soupeřkami. 
Mistryní České republiky se stala Martina Marečková  
z Rychnova nad Kněžnou.
V šestém kole si Nela Pýchová (vpravo) připsala cennou  
remízu s mezinárodní mistryní Karolínou Olšarovou. 

Pýcha Patrik

INFORMACE
Ve vestibulu obecního úřadu je dočasně umístěna deska  
s motivem obce Libčice. Tato pamětní deska byla vyrobena 
na památku bývalých občanů 
obce Libčice. Její výrobu 
inicioval a výrazně podpořil 
finančním darem 10 000 Kč
pan MUDr. Šťastný z Vlašimi. 
 Deska bude umístěna na 
zrekonstruovanou libčickou 
kapličku a slavnostně odhalena 
na podzim letošního roku.
Přesný termín bude včas 
oznámen.
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Tabulka sezóny 2012-13
II. třída - okresní přebor

1. Sokol Miřetice 26 18 3 5 90 : 33 57

2. Sokol Jankov 26 17 2 7 62 : 34 53

3. JAWA Divišov 26 16 3 7 73 : 35 51

4. Sokol Jírovice 26 16 3 7 54 : 33 51

5. Sokol Mezno 26 13 4 9 56 : 49 43

6. Sokol Přestavlky 26 13 3 10 51 : 53 42

7. Sokol Vrch. Janovice 26 13 2 11 51 : 49 41

8. Sokol Popovice 26 10 4 12 42 : 52 34

9. Sokol Neveklov 26 9 4 13 47 : 61 31

10. TJ Sokol Dolní Kralovice A26 7 9 10 31 : 43 30

11. SK Chocerady 26 8 4 14 37 : 59 28

12. SK Olbramovice 26 6 6 14 41 : 55 24

13. Sokol Teplýšovice B 26 4 5 17 41 : 82 17

14. Sokol Trh. Štěpánov A 26 3 6 17 23 : 61 15

26. kolo 15.6.2013

Sokol Neveklov SK Chocerady 1 : 1

Sokol Trh. Štěpánov A JAWA Divišov 0 : 2

Sokol Jankov TJ Sokol Dolní Kralovice A 5 : 1

Sokol Miřetice Sokol Přestavlky 8 : 1

SK Olbramovice Sokol Teplýšovice B 7 : 0
Sokol Vrch. Janovice Sokol Jírovice 3 : 0

Sokol Popovice Sokol Mezno 2 : 3

Tabulka sezóny 2012-13
 IV. třída odd. D

1. TJ Keblov 22 17 1 4 94 : 42 52

2. Sokol Trh.Štěpánov B 22 16 1 5 75 : 28 49

3. Sokol Miřetice B 22 15 2 5 107 : 39 47

4. Sokol Zdislavice B 22 13 6 3 74 : 36 45

5. FC Libouň 22 13 1 8 93 : 61 40

6. TJ Želivan Hulice 22 9 4 9 59 : 74 31

7. Sokol Kamberk 22 8 2 12 53 : 52 26

8. FC Křivsoudov B 22 7 3 12 41 : 83 24

9. TJ Sokol Čechtice B 22 7 2 13 57 : 76 23

10. Sokol Pravonín B 22 6 1 15 49 : 90 19

11. TJ Sokol Dolní Kralovice B 22 3 7 12 37 : 73 16

12. Sokol Louňovice pod Bl. B 22 1 4 17 19 : 104 7

13. kolo 16.6.2013

FC Křivsoudov B Sokol Zdislavice B 1 : 1

Sokol Trh.Štěpánov B Sokol Pravonín B 6 : 1

TJ Keblov Sokol Louňovice pod Bl. B 3 : 0

Sokol Miřetice B TJ Sokol Čechtice B 4 : 3

FC Libouň Sokol Kamberk 3 : 1
TJ Sokol Dolní Kralovice B TJ Želivan Hulice 1 : 1

Tabulka sezóny 2012-13
OS ml.žáci 5+1 odd.B

1. Sokol Tichonice 20 16 3 1 196 : 47 51

2. Sokol Pravonín 20 15 2 3 168 : 45 47

3. Sokol Trh. Štěpánov 20 12 3 5 149 : 67 39

4. SK Načeradec 20 6 1 13 141 : 145 19

5. TJ Sokol Dolní Kralovice 20 6 1 13 91 : 110 19

6. Sokol Popovice 20 0 0 20 20 : 351 0

12. kolo 8.6.2013

Sokol Tichonice TJ Sokol Dolní Kralovice 6 : 2

Sokol Pravonín SK Načeradec 11 : 2

Sokol Trh. Štěpánov Sokol Popovice 14 ### 0

Fotbalová sezóna 2012 - 2013 

K zamyšlení... 
Dáme se někdy 
dohromady?
Nemáte někdo nápad, jak stmelit obyvatelstvo Dolních 
Kralovic?
Právě je čas různých jarních a letních akcí všude možně. 
Sem tam navštívím, stejně tak jako mnozí další, akci  
v některé z okolních obcí. Pro zábavu, pro inpiraci...
Mimo jiné velmi oceňuji a hlavně trochu závidím,  
že když se v té oné cizí obci něco děje, tak tam místní 
jsou všichni. Dělá to pak skvělou atmosféru a lidé  
se o to víc baví, i když program není zrovna z top nabídky 
zábavních agentur. Ti lidé totiž „dělají obec“ a nečekají, 
co obec udělá pro ně.
  Jak si vysvětlit, že zrovna Dolní Kralovice nevyrazí 
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celé napříč generacemi na tak tradiční akci jako jsou 
Čarodějnice nebo Pouťové slavnosti? Je to snad tím,  
že Dolní Kralovice, jako relativně nová obec, nemají své 
vlastní kořeny a tradice? Nebo tím, že je toho v nabídce 
už příliš, nebo ta nabídka nemá úroveň? Nebo se snad 
navzájem nesnášíme, neradi se bavíme, nebo se nám 
nechce utrácet za zbytečnosti? Asi všechny důvody 
mohou být z jistého pohledu pochopitelné. Nemůžeme 
nikoho nutit do kina nebo na divadlo, když ho zrovna 
ten kus nezajímá, na ples, když netančí, či na dětský 
den, když hračkám a lízátkům za odměnu už odrostl,  
a tím spíš, když opravdu musí obrátit každou korunu. 
Sama obec se snaží přiliš neplýtvat prostředky. 
Přesto ale nikdo, včetně pana starosty, nechce, aby  
se společenský život z obce vytratil. Stále se pokoušíme 
vybrat pro zábavu a setkávání  obyvatel z každého 
soudku trochu. Bohužel nelze najednou vyhovět všem 
a všemu a uspořádat něco, co by tady u nás přitáhlo 
opravdu každého. Nic tak univerzálního jsme ještě 
neobjevili. Nebo snad někdo něco podobného zná? 
Poraďte!
Povedenou akcí je pro nás ta, ze které po skončení 
odchází maximální počet spokojených návštěvníků. 
Je to pro nás vždy odměnou a inspirací pro vymýšlení 
dalších. Když je „pro koho“ akci pořádat, dělá to radost  
i nám. A jsme zase u toho -  když se sejde opravdu hodně 
lidí, zábava přijde sama a nemusí to ani tolik stát!
A na závěr trocha moudrosti:
„Kdo chce, hledá JAK, kdo nechce, hledá PROČ!“

                             
  Lenka Nováková

Proběhla volební 
ustavující valná hromada 

MAS Blaník o.s.
MAS Blaník o.s., která se rozkládá na území obcí 
mikroregionů Blaník, Želivka, Český smaragd  
a Podblanicko, byla 10. května 2013 registrována  
u Ministerstva vnitra ČR a tím pádem mohla proběhnout 
Valná hromada členů MAS. Ta se uskutečnila 18. června 
v Čechticích v klubu při Restauraci Zlatá Praha.
Sdružení má momentálně 52 členů, z nichž jich bylo 
přítomno  30.  Členy MAS Blaník  o. s.  jsou obce, mikroregiony, 
neziskové organizace širokého spektra zájmů, 
podnikatelé i fyzické osoby (seznam zde - http://www.
masblanik.cz/%C3%9Avodn%C3%ADstr%C3%A1nka.
aspx). Další členy je možné přijmout na některé z dalších 
valných hromad sdružení. Nejbližší setkání je plánováno 
na 10. září 2013 od 17 do 21 hodin v Obci Studený  
ve Spolkovém domě. Setkání MAS jsou veřejná a může  
se jich účastnit každý, právo hlasovat mají pouze 
členové. Na tomto setkání se bude schvalovat rozpočet 
a další postup práce na strategii s tím, že na měsíce září 
– říjen jsou plánována další veřejná setkání pracovních 
skupin.
Hlavní aktivitou MAS je poskytnout prostor  
pro vzájemnou komunikaci a sdílení informací a aktivity 
pro rozvoj regionu. MAS připravuje strategii rozvoje území 

prostřednictvím šesti pracovních skupin >> 1) cestovní 
ruch; 2) sociální služby, 3) fyzický rozvoj obcí, 4) kultura, 
zájmový a spolkový život, 5) využití potenciálu krajiny, 6) 
výchova a vzdělávání.
Předsedkyní MAS se stala Renata Vondráková  
ze Slověnic. Místopředsedy jsou Zuzana Klímová Vaňková 
z Vlašimi za soukromý sektor a Jaroslav Švejda za veřejný 
sektor. Z celkem 17 kandidátů na členy Výboru MAS bylo 
nakonec zvoleno 11 zástupců >> za soukromý sektor 
to jsou Pavel Duda (soukromý zemědělec), Radovan 
Cáder (ČSOP Vlašim), Karel Havlíček (fyzická osoba), 
Pavel Kuře (Anno Domini Martinice o.s.); za veřejný 
sektor jsou ve výboru – Eva Vrzalová (Mikroregion Český 
Smaragd), Václav Nekvasil (starosta Městyse Trhový 
Štepánov), Eliška Švejdová (manažerka Mikroregionu 
Blaník), Růžena Kučerová (starostka Městyse Louňovice 
pod Blaníkem). Předseda a místopředsedové jsou 
automaticky členy výboru.
Výběrová komise je složena z těchto členů >> Pavel 
Duda, p. Prošková (ZŠ Čechtice), Jiří Jelínek (starosta 
Městyse Načeradec), Václav Nekvasil, Pavel Kuře, Jiří 
Pospíšil (Sokol Louňovice pod Blaníkem), Karel Havlíček. 
Všechny orgány MAS Blaník o.s. jsou voleny na 2 roky, 
jejich mandát je tedy do června 2015.
„Jsem ráda, že se nám od podzimu roku 2012 podařilo 
zaktivizovat velmi zajímavou a barevnou skupinu lidí. 
Ustavili jsme, víme, kdo jsme a kdo je za co odpovědný, 
tak můžeme skutečně aktivně pracovat. Už nyní se nám 
rýsují mezi členy projekty, které vznikly jenom z toho,  
že jsme se potkali a nejsou závislé na dotacích. Nicméně 
pro realizaci našich celkových plánů a cílů chceme  
pro MAS získat finanční prostředky ze zdrojů EU, pomůže 
nám to nastartovat další náročnější projekty, které právě 
společně vymýšlíme“, říká předsedkyně sdružení Renata 
Vondráková.

Kontakty:
Mgr. Renata Vondráková, 604 540 583,  
rvondrakova@podblanickem.net
Mgr. Zuzana Klímová Vaňková, 777 567 177,  
zuzana.k.v@centrum.cz
Bc. Jaroslav Švejda, 724 183 529, info@zelivka.cz
Zápisy z jednání MAS Blaník o.s. – zde - http://www.
masblanik.cz/DokumentyMAS.aspx
Foto: Renata Vondráková            www.masblanik.cz

Tisková zpráva ze dne 18. června 2013
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program kina léto 2013
V letošním roce se řada filmových distributorů rozhodla, že se bude věnovat výhradně distribuci  filmů na digitálních 
nosičích. Jen několik titulů, a to v jedné nebo ve dvou kopiích pro celou republiku  bylo vydáno na filmových 
pásech 35mm, tedy ve formátu, který je vhodný k promítání na strojích našeho kina. Jelikož nebylo moc z čeho 
vybírat a ke starým filmům se vracet nechceme, vybrali jsme pro Vás na letošní prázdniny následující tituly, na 
jejichž promítání vás srdečně zveme. 

  K I  N O
DOLNÍ  KRALOVICE

Začátky představení v 19,30 hodin, vstupné 55 Kč; 60 Kč, 
tel.: 317856223 OÚ Dolní Kralovice

červenec  2013

čtvrtek 11.7.         ATLAS MRAKŮ
                                           vše je propojeno
Film USA 2012, 164 min., čes.titulky, přístupný od 12 let,                                         vstupné 60 Kč
sci-fi/dobrodružný,  v hlav.roli  Tom Hanks, Halle Berry, Jim Broadbent, Susan Sarandon
režie: Andy Wachowski, Lana Wachowski, Tom Tykwer

čtvrtek 18.7.         VE STÍNU
Film ČR/SR 2012, 101 minut, přístupný,                                                                     vstupné 60 Kč
Historické kriminální drama ,Hrají: Ivan Trojan, Soňa Norisová, Jiří Štěpnička, Marek Taclík, Filip Antonio, Norbert 
Lichý, David Švehlík, Martin Myšička, Miroslav Krobot a další
režie: David Ondříček

čtvrtek 25.7.       Čtyřlístek ve službách krále
Film ČR 2012, 90 minut, přístupný,                                                                             vstupné 55 Kč
animovaná rodinná komedie s populární čtveřící  - Fifinka, Myšpulín, Piňďa a Bobík 
režie: Michal Žabka
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Občerstvení zajištěno. Sraz účastníků
u fotbalového hřiště.

www.dolnokralovickaslapka.ic.cz

Celým závodem Vás bude provázet
M. Pína ml. a D. Bobek . Jejich
program bude pokračovat večerní
diskotékou v prostorách hřiště.

Všem sponzorům děkujeme.

Prezentace : 11:00 - 13:00
        Start : 13:00

Startovné : dospělí ... 100,-
Povinná výbava : přilba

Kategorie 
  D+   děti do 11 let s rodiči (8 km)
  D     dívky 11-14 let (16 km)
  C      chlapci 11-14 let (16 km)
  Z     ženy (24 km)
  M     muži (36 km)

  O  O      děti do 4 let na dětských odrážedlech (600 m)
  K      dětí do 6 let na dětských kolech (600 m)

Kategorie
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